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 Протокол 
 

Днес 18.08.2021г. от 13:30 часа се проведе заседание на Постоянната комисия по 

териториално и селищно устройство, общинска собственост, туризъм, екология и 

околна среда, спорт, обществен ред и сигурност към ОбС Априлци.  

 

Присъстват: Младен Колев – председател, Тотю Ненов – секретар, Пепа Колева, 

Петко Павлов, Деница Николова, Иван Якимов – членове 

Отсъства: Начо Начев –  член 

Присъстват още –  Стелиян Нунев – Председател на ОбС Априлци, инж. 

Тихомир Кукенски – Кмет на община Априлци, Снежина Стоянова – Заместник – кмет 

на община Априлци, Росица Дочева - Кметски наместник с. Драшкова поляна, Мария 

Попова – Кметски наместник с. Скандалото, Владимир Станев – кметски наместник с. 

Велчево, Ваня Иванова – Секретар на община Априлци, Събчо Лалев, Даниела 

Петкова, Димитър Кокошаров – общински съветници, граждани 

  

М. Колев: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, уважаеми 

г-н Кмет, уважаеми кметски наместници, уважаема администрация, гости, откривам 

заседание на постоянната комисия по териториално и селищно устройство, общинска 

собственост, туризъм, екология и околна среда, спорт, обществен ред и сигурност към 

ОбС Априлци. Присъстват 5 общински съветници. 

  

М. Колев: Представям Ви проекта за дневен ред:  

 

1. Среща с представител на ЧЕЗ България във връзка със зачестилото спиране на 

електрозахранването на община Априлци. 

 

2. Предложение ДП-230/12.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Процедура по допускане изработване на проект за изменение 

на план за регулация и застрояване /ПУП – ПРЗ/  за ПИ 52218.541.686, 

52218.541.107 и 52218.541.684, УПИ XXVII-684, кв.26, кв. Острец, гр. Априлци. 

 
М. Колев: Има постъпили две нови предложения:  

 

 - Предложение ДП-231/16.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Заявление с вх. №987/03.08.2021г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на дърва за огрев 

 

 - Предложение ДП-232/16.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Заявление с вх. №1046/13.08.2021г. от Михо Мичев 

Пандуков за отпускане на иглолистен строителен материал за възстановяване на 

изгорели стопански постройки 

 
М. Колев: Имате ли други допълнения към дневния ред? Няма. 

 

М. Колев: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-231/16.08.2021г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. 

№987/03.08.2021г. от Радослава Янкова Мавродиева за отпускане на дърва за огрев, да 

влезе в дневния ред като точка 3: 
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Гласували общо 5 общински съветници 

       5 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

Влиза Т. Ненов. 

 

М. Колев: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-232/16.08.2021г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. 

№1046/13.08.2021г. от Михо Мичев Пандуков за отпускане на иглолистен строителен 

материал за възстановяване на изгорели стопански постройки, да влезе в дневния ред 

като точка 4: 

 

Гласували общо 6 общински съветници 

       6 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

М. Колев: В режим на гласуване сме за така предложения Дневен ред с 

направените допълнения: 

 

Гласували общо 6 общински съветници 

       6 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Среща с представител на ЧЕЗ България във връзка със зачестилото спиране 

на електрозахранването на община Априлци. 

 

2. Предложение ДП-230/12.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Процедура по допускане изработване на проект за 

изменение на план за регулация и застрояване /ПУП – ПРЗ/  за ПИ 

52218.541.686, 52218.541.107 и 52218.541.684, УПИ XXVII-684, кв.26, кв. Острец, 

гр. Априлци. 

 

3. Предложение ДП-231/16.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №987/03.08.2021г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на дърва за огрев. 

 

4. Предложение ДП-232/16.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1046/13.08.2021г. от Михо Мичев 

Пандуков за отпускане на иглолистен строителен материал за възстановяване 

на изгорели стопански постройки. 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Среща с представител на ЧЕЗ България във връзка със зачестилото спиране на 

електрозахранването на община Априлци. 

 

 М. Колев: Давам думата на г-н Павлов. 

 

 П. Павлов: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, кметски 

наместници, администрация, гости, първо искам да благодарим на г-н Бойко Чавдаров, 

че е тук в момента. Идеята ми беше, тъй като има много въпроси, отправени към нас 

като съветници, да бъдат поканени хотелиери, хора от бизнеса, да дойдат, защото са 

ощетени от спирането на тока, да се обсъди какви мерки може да се вземат. 

Разочарован съм, че дойдоха много малко хора. 

 

 М. Колев: Нека дадем думата на г-н  Бойко Чавдаров и след това, който има 

въпроси, ще ги зададе. 

 

 Б. Чавдаров: Аз съм регионален мениджър на ЧЕЗ Разпределение на две области, 

една от която е Ловешка, респективно община Априлци. Подготвил съм конкретна 

информация, която мога да Ви дам. От началото на годината до 16 август, 

регистрираните прекъсвания са 33 на брой. Имаме съвършена диспечерска система. 

Отразява се времето на прекъсванията до минути, секунди. Разделени са по причини на 

прекъсванията. Имаме едно по – сериозно прекъсване, вследствие на бури, което е 2 

часа и половина. Този брой прекъсвания не е броя на пусканията и спиранията на тока, 

говорим за авария. Имаме монтирани устройства, с които да определим точното място 

на аварията. На 17 юни са регистрирани 4 събития на спиране на захранването. Най – 

голям брой прекъсвания е този на неустановените причини. Това са така наречените 

временни прекъсвания. Те са в порядъка между 3 и 5 минути. Общината се захранва 

основно от ВЕЦ Видима и трябва технологично време, за да се включи отново 

захранването. По – голямата част от прекъсванията са между 1 и 5 часа през нощта, 

което ме навежда на мисълта, че проблемите са или от гризачи или от други видове 

животни, след което като се подаде напрежение, вече няма предпоставка за авария. 

Този брой прекъсвания са 11. Другият тип прекъсвания са за оперативни 

превключвания, които се извършват, за да се преустанови аварийно отстраняване на 

проблем, прекъсване. На 18 юли имахме скъсан проводник, който беше локализиран в 

участъка под ВЕЦ Видима. За периода на отстраняване на повредата са останали без 

захранване около 190 клиенти на дружеството. Самото прекъсване се е усетило като 

смущение и в останалата част на населението. Имаме прекъсвания вследствие на 

проливни дъждове, снежни затрупвания. Имаме прекъсвания и от причини от трета 

страна, било то от изключване на ВЕЦ Видима, има едно такова за 6 минути, две 

аварии, възникнали вследствие на изкопни действия, засегнали наши съоръжения. За 

известно време част от клиентите са останали без захранване. Имаме и планови 

прекъсвания, 3 от началото на годината. Свързани са с ремонт на съоръженията от наша 

страна. Това е като статистика, което мога да Ви кажа. 

 Като мнение, спрямо тази статистика, мога да кажа, че не виждам нещо толкова 

проблемно. Ако има нещо конкретно, което не е регистрирано при нас, нека го уточним 

тук. На нас ни се иска да няма нито едно прекъсване, но няма как. Разбирате, че няма 

как да предотвратим всичко.   

 Беше поставен въпросът какво ще предприемем в бъдеще и какви са 

инвестиционните намерения. За Априлци в последните 4 години са инвестирани около 
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2 млн. лв., което на фона на инвестиционната рамка, която имаме за област Ловеч, са 

някъде около 20% от инвестициите.  

 От 2017г. до 2021г. включително най – голямото ни постижение, което към 

момента намалява, а не увеличава броя на прекъсванията, е изграждането на една 

възлова станция в стопанския двор в Зла река, реконструкция на мрежа във Видима. 

Станция. Тя е съвсем нов тип, оборудвана с апаратура последно поколение.  

 Пуснахме в експлоатация нов трафопост в махала Събевци в Острец. 

 Извършихме реконструкция на няколко части по електропровод 20 kV Свинова 

поляна, Пиперите, Трапът. 

 Реконстроирахме редица мрежи, подменихме изцяло проводниците с нов тип, 

спомагат за предотвратяването на аварии. 

 Имаме проблеми с падането на напрежението. Предприели сме действия по 

няколко мрежи. Сега сме в процес на подготовка на инвестиционната програма. Това е, 

което мога да кажа. Ако имате някакви въпроси, може да ми ги зададете.  

 

 Влиза Д. Кокошаров. 

  

 М. Колев: Аз имам въпрос точно за участъка във Видима на центъра, подмяната 

беше ли съгласувана с някой да се положи върху водопровода. 

 

            Б. Чавдаров: Този процес започна още 2010г. Беше спиран. Това е с разрешение 

за строеж и одобрен проект от община Априлци. 

 

 М. Колев: Искам да задам и няколко въпроса от граждани. Какви са правата на 

клиентите при едно такова спиране в продължение на 5, 6 часа? Юли и август месец са 

натоварени туристически месеци. Гражданите с хотели и къщи за гости масово 

недоволстват. Средно месечно спиранията на тока са повече от 2. 

 

            Б. Чавдаров: Съгласно закона за енергетиката ограничителен режим се въвежда 

от Министъра на енергетиката, когато независимо поради какви причини, абонатите 

останат 48 часа без електрозахранване. На територията на община Априлци няколко 

пъти са въвеждани такива ограничителни режими. За кратковременни аварии в 

населено място в рамките до 2 часа дружеството трябва да организира започването за 

отстраняване на аварията. В извън населено място до 4 часа. Ние в повечето случаи за 

това време сме и отстранили аварията. В извън работно време имаме екип, който 

поддържа целия оперативен център. Това са общините Троян и Априлци. Максимално 

бързо се стига до всяка една точка. Благодарение на устройствата, които сме 

монтирали, многократно се съкращава времето за локализиране на аварията. 

 

 М. Колев: Какво става с мрежите, които минават през частен имот? 

 

            Б. Чавдаров: Съгласно законът за енергетиката, съоръжения, които са изградени 

преди 95г. се считат със сервитут, който се запазва и следва титулярите, ползвателите 

на имотите да се съобразяват с тези сервитути. Изместването, съгласно ЗУТ чл.72 става 

за сметка на искателя. Относно изнасянето на електромерните табла, на всички нови 

клиенти, те се монтират на границата на имота.  

 

 М. Колев: Разстоянията в общината наистина са много дълги, възнамерявате ли 

тази година почистване не трасетата? 

 



5 

 

             Б. Чавдаров: Миналата година направихме цялостно почистване, тази година 

сме направили частични, планира се да почистим местата, които са сериозно обрасли. 

 

 М. Колев: Появява се един проблем, когато има авария, скъсан проводник, ваш 

екип идва, отстранява я. В същото време на 2 метра до мястото също има дърво, което е 

допряло, създава проблеми. Става така, че се отстранява една авария, екипът си тръгва 

и след това се налага да се върне, вместо да отстрани и другите проблеми, дори да не са 

свързани със самата авария. 

 

 М. Попова: Миналото лято подадох заявление за почистване на трасето в една от 

махалите, да се извърши кастрене до проводниците. По – голямата част е в гориста 

местност. Повечето проблеми идват от късо напрежение, поради обрасли, врасли се 

клони в проводниците. Подадох заявка, дойде екип и през ред, през два, бяха оставени 

много дървета, които не бяха подкастрени. Работата беше свършена на 50 %. 

Проблемът си продължава и до ден днешен. 

 

            Б. Чавдаров: Конкретно нямам информация, ще проверя случая. Съгласно 

наредбата за сервитутите, регламентирани са неща, като цяло на много места дърветата 

са посадени под нашата мрежа, има и дървета от защитен вид, за които се иска 

специално разрешение за премахването им. Ще проверя специално за тази местност 

какво може да се направи. Това го правим със собствен ресурс. Ако има по – сериозен 

проблем, ще го коментираме с ръководството и ще се потърси друго решение. 

 

 М. Попова: Благодаря. А отговорността за почистването на клоните чия е? 

 

            Б. Чавдаров: Който прави боклук, трябва да си го почисти. 

 

 М. Колев: Сещам се за един случай до Силистренският лагер. По време на 

авария, местен жител отива с резачка, вашите хора отстраняват аварията, той иска да 

използва момента, за да отсече други съседни проблемни дървета. Те казват, че има 

време за отстраняване. При следващия вятър проблемът е налице. 

 

 Гражданин: Ние сме предприятие, което произвежда пластмасови изделия. 

Всяко едно спиране на тока, дори за 5, 10 минути, говорим, когато не сме 

информирани, ни причинява доста сериозни щети. При едно спиране, докато 

възстановим производството, ни струва щета от порядъка на 200, 300 лв. Мрежата 

наистина е голяма и сложна за поддържане.  

 Възниква въпросът, може ли по някакъв начин да се затвори мрежата, кръгът от 

ВЕЦ Видима до Острец? Планирате ли такова нещо? 

 Преди години имахме фрапиращ случай. При хубаво време, екипът, който 

извършва ремонт допуска грешка и спира електрозахранването. Изгоря електроника за 

около 2000 лв. Застрахована беше, трябваше да подадем документи. Получихме 

отговор, че от данни на ЧЕЗ на тази дата няма регистрирано спиране на тока. До нас е 

бензиностанцията Русалка ГАЗ и за голям късмет касовият апарат на бензиностанцията 

подава информация в НАП, когато той се изключи. Тогава изпратих второ писмо, 

казахме че ще заведем дело, имаме доказателство.  Отговорът беше, че се извиняват и 

действително е имало спиране на тока.  

 Струва ми се, че броят на спиранията, не говоря за превключванията е много по 

– голям. Този проблем не е от сега. Казаха ми, че Априлци е трета категория 

консуматор и като такъв са допустими до 50 бр. спирания на електрозахранването в 
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рамките на месец. Това не е документ на ЧЕЗ. Това е документ или на Министерството 

на енергетиката или на Министерски съвет. 

 

            Б. Чавдаров: Оказа се, че по – голямата част от местата, през които трябва да се 

мине са горски пътища. Казусът е сложен. Това би спомогнало, когато става въпрос за 

по – дълги прекъсвания, говорим за часове или за по – сериозни аварии.  

 

 Инж. Т. Кукенски: Всъщност проблемът не е в трасето. За трасето говорихме да 

ни дадат възможност да минем в сервитута на 110 kV. От него трябва да стигнем до 

Попова ливада и до Маришница. Оттам да използваме за трасе така наречената 

велоалея. Тя е общинска собственост.  Дори на Попова ливада преди е имало канал за 

напояване и ми казаха, че най – лесно би било ако този канал го има нанесен на карта, 

да ползваме него, но го няма нанесен. Проблемът накрая беше инвестиционната 

програма на ЧЕЗ. Обясниха ми, че за да направят промени в инвестиционната 

програма, трябва да имат съгласуване с КЕВР.   

 А как може да се мине в по – горна категория? 

 

            Б. Чавдаров: 2-ра категория е захранване от 2 независими източници. Говорим 

персонално за всеки един клиент. Разликата между 1 –ва и 2 – ра категория е 

превключването към втория източник. На територията на общината може да се 

постигне със захранване от ВЕЦ Видима и подстанция Троян. 

 

 С. Нунев: Как може да се предотвратят съвместните действия между ВиК и ЧЕЗ. 

Когато ВиК правят ремонт, пада някой стълб, обаждат се на 112, идва екип, връзват 

стълба в някой двор и така остава. Има ли начин да се коригират тези неща, защото 

дразнят хората.  

  

            Б. Чавдаров: Съответно физическото или юридическото лице трябва да си 

възстанови нанесените щети върху нашето съоръжение. Не съм запознат с тези казуси. 

Случва се при аварийни ситуации. Би трябвало ВиК да имат комуникация с 

оперативния център.  

 

 В. Станев: В една от махалите докараха стълбовете, започнат е проект и спряха.  

 

            Б. Чавдаров: Имаме издадено разрешение за строеж. Процедурата беше по – 

дълга, тъй като захранването е от Гумущник, мрежата минава на територията на две 

общини. Сега имаме технически проблем с надзорната фирма. Извършени са 

допълнителни заснемания. Мисля че ще го финализираме до края на годината по един 

или друг начин. 

 

 Гражданин: През последните години ЧЕЗ постигна много. Прекъсването, дали 

ще е краткотрайно или дълготрайно, не е хубаво за никой. Работим с машини, които са 

с компютърно управление и като стане прекъсване си имаме проблеми. Разбирам че 

има фактори, поради които не могат да се предвидят спиранията. Когато има планирани 

прекъсвания, фирмите се оповестяват. Моето предложение е, когато има 

нерегламентиран проблем, с това включване, изключване да се локализира проблема, 

не е ясно кога се включва за постоянно. Дали е възможно на сайта на ЧЕЗ да се отваря, 

когато има повреда и да се затваря, когато приключи. За да може човек да си погледне 

и да знае дали да включва машините. Да не се чуди дали пак ще се изключи 

електрозахранването. 
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 Излиза Д. Кокошаров. 

 

            Б. Чавдаров: За тези непланирани прекъсвания чисто технологично няма как да 

се определи кога ще приключат. Информация тече на националния телефон. Дава се 

очаквано време. 

 

 Гражданин: Въпросът е да се напише на сайта еди кой си проблем е решен. Да се 

знае, че няма да има повече изключвания. Всеки, който поиска да може да провери. 

 

            Б. Чавдаров: След отстраняването проблемът се изчиства от системата. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Може ли тази информация да я получим от оперативния 

център?  

 

 Излиза Т. Ненов. 

 

            Б. Чавдаров: Сигнали за аварии постъпват по националния телефон. Кметовете 

на населените места имат пряка връзка с оперативния център. Няма как всеки един 

гражданин да се обажда. Не знам как може да се връща директна информация към 

всеки един. 

 

            Гражданин: Това ми е идеята, да няма обратна връзка към клиента, а той да си 

търси. Като е приключен проблемът, да се обяви на сайта. Който го интересува да влезе 

и да види. 

  

            Б. Чавдаров: Хубаво е всеки да си заявява проблема персонално. Чакайки да се 

натрупат няколко, не е начин да се работи. Всеки, който има проблем може да си 

подаде сигнал в Троян в центъра, също на националния телефон. За да можем ние да 

предприемем бързи мерки.   

 

 М. Колев: Имате ли други изказвания, предложения, въпроси? Няма. Благодарим 

на г-н Бойко Чавдаров за присъствието и за разговора, който проведохме. 

 

  

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Предложение ДП-230/12.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Процедура по допускане изработване на проект за изменение на 

план за регулация и застрояване /ПУП – ПРЗ/  за ПИ 52218.541.686, 52218.541.107 и 

52218.541.684, УПИ XXVII-684, кв.26, кв. Острец, гр. Априлци. 

  

 М. Колев: Заповядайте, г-н Кукенски. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Процедура по допускане изработване на проект за изменение 

на план за регулация и застрояване /ПУП – ПРЗ/  за ПИ 52218.541.686, 52218.541.107 и 

52218.541.684, УПИ XXVII-684, кв.26, кв. Острец, гр. Априлци. 

Със заявление вх. №АУ-03-02-1036/12.02.2021г. от Валентин Василев Георгиев е 

поискано разрешение за изработване на проект за изменение на подробен устройствен 
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план-план за регулация и застрояване /ПУП-ПРЗ/ за ПИ 52218.541.686, 52218.541.107 и 

52218.541.684, УПИ XXVII-684 от кв.26, кв. Острец, гр. Априлци. 

Заявеното искане на собственика /възложителя/ е поземлени имоти с 

идентификатори 52218.541.686, 52218.541.107 и 52218.541.684 по КККР на гр. Априлци 

да бъдат обособени в един урегулиран поземлен имоти по имотни граници с определен 

режим на застрояване. 

По действащият план за регулация на кв. Острец, гр. Априлци поземлени имоти 

с идентификатори 52218.541.686 и 52218.541.107 по КККР на гр. Априлци са обособени 

в УПИ „за лесопарк и микроязовир” от кв.26, а ПИ с идентификатор 52218.541.684 е 

обособен в УПИ XXVII-684 с предназначение за ниско жилищно застрояване. 

Планът на кв. Острец, гр. Априлци е одобрен със Заповед №912/1981г. на 

Председателя на ИК на ОНС - Ловеч. 

Сроковете по чл.208 от ЗУТ за прилагане на плана по отношение на прилагането 

на предвижданията за изграждането на елементи на техническата инфраструктура и за 

озеленени площи по чл.61, ал.4 от ЗУТ са изтекли поради, което на основание чл.135, 

ал.2 от ЗУТ е предложен проект за изменение на ПУП-ПРЗ и изменение на улична 

регулация в обхвата на ПИ 52218.541.107 и 52218.541.684 от кв.26 по регулационния 

план на кв. Острец, гр. Априлци. 

Скица-проект за изменение на плана за регулация предвижда обособяването на 

ПИ с идентификатори 52218.541.686, 52218.541.107 и 52218.541.684 в един урегулиран 

поземлен имот - УПИ XXVII-684,107,686 като регулационните граници са поставени в 

съответствие с външните имотни граници. За новообособения урегулиран поземлен 

имот XXVII-684,107,686 от кв.26 е определено предназначение „за ниско жилищно 

застрояване“ в съответствие с устройствената зона, в която се намират по одобрен 

ОУП на община Априлци. 

Това урегулиране на поземлените имоти налага изменение на предвидената, но 

нереализирана в сроковете по чл.208 от ЗУТ улична регулация между о.т. 188 и о.т. 

189 като същата е предложена да се проведе по имотните граници на поземлени имоти 

с идентификатори 52218.541.684 и 52218.541.107, с което не се нарушават 

изискванията на чл.80 от ЗУТ, т.е. запазен е профила на улицата по действащия 

регулационен план по отношение на уличното платно като е оширен тротоара пред 

тези имоти. 

Скицата-предложение за изменението на плана за застрояване предвижда 

свободно разположено застрояване в ново обособения урегулиран поземлен имот 

XXVII- 684,107,686 от кв.26 при спазване на изискванията на чл.31, ал.1, т. 1 от ЗУТ. 

Застрояването е определено с външни и вътрешни ограничителни линии на 

застрояване, до които могат да се разполагат сградите при свободно застрояване. 

Характерът на застрояването е определен ниско - с височина до 10 м. 

С проекта - предложение за изменение на ПУП-ПРЗ е определен режим на 

устройство съобразно изискванията за устройство на територии от разновидност 

„жилищна устройствена зона с малка височина“ /Жм/ - чл.19 от Наредба №7 за 

ПНУОВТУЗ при спазване на следните нормативи: плътност на застрояване - до 60%, 

интензивност на застрояване /Кинт/ - до 1,2 и минимална озеленена площ - 40%, като 

една трета от нея трябва да бъде осигурена за озеленяване с дървесна растителност. 

Тъй като сроковете по чл. 208 от ЗУТ за прилагане на плана по отношение на 

предвижданията за изграждането на елементи на техническата инфраструктура и за 

озеленени площи по чл. 61, ал. 4 от ЗУТ са изтекли, възложителят има правата по чл. 

134, ал. 2, т. 1 и т. 2 от ЗУТ. 
 

 М. Колев: Имате ли изказвания, предложения, въпроси? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-230/12.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 
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община Априлци, относно Процедура по допускане изработване на проект за 

изменение на план за регулация и застрояване /ПУП – ПРЗ/  за ПИ 52218.541.686, 

52218.541.107 и 52218.541.684, УПИ XXVII-684, кв.26, кв. Острец, гр. Априлци: 

  

Гласували общо 5 общински съветници 

5 „за” 

        0    „против”  

                                                                                   0   „въздържали се”  Приема се. 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, чл.6, ал.1 от ЗОС, и чл. 62а, ал. 4 от ЗУТ, във 

връзка с чл.134, ал.2, т.1, т.2 и т.6 от ЗУТ, предлагам на Общински съвет - 

Априлци да вземе следното 

 
Р Е Ш Е Н И Е :  

 
1. Дава съгласие за допускане изменение на нереализирана в сроковете по чл.208 

от ЗУТ улична регулация между о.т. 188, о.т. 189, като същата се проведе по 

имотните граници на поземлени имоти с идентификатори 52218.541.684 и 

52218.541.107, при спазване на изискванията на чл.80 от ЗУТ, т.е. да се запази 

профила на улицата по действащия регулационен план по отношение на 

уличното платно като се ошири тротоара пред тези имоти във връзка с 

разрешаване изработването на проект за изменение на план за регулация и 

застрояване /ИПРЗ/ за ПИ 52218.541.686, 52218.541.107 и 52218.541.684, УПИ 

XXVII-684 от кв.26 по регулационния план на кв. Острец, гр. Априлци. 

 

2. При изработване на проекта за изменение на плана за регулация и застрояване 

/ИПРЗ/ да се спазват изискванията на ЗУТ, Наредба №7/ДВ бр.3/2004г./ за 

Правила и нормативи за устройство на отделните видове територии и 

устройствени зони и Наредба №8 ДВ бр.57/2001г./ за Обема и съдържанието на 

устройствените схеми и планове. 

 

3. Възлага на Кмета на Община Априлци изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението, 

съгласно изискванията на чл.124а. ал.2 и чл.124б от ЗУТ. 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Предложение ДП-231/16.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №987/03.08.2021г. от Радослава Янкова Мавродиева 

за отпускане на дърва за огрев. 

 

 М. Колев: Давам думата на г-н Кукенски.  

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Заявление с вх. №987/03.08.2021г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на дърва за огрев. Става въпрос за 5 кубика. 

 

 

            М. Колев: Имате ли изказвания, предложения? Няма. В режим на гласуване сме, 
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Предложение ДП-231/16.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №987/03.08.2021г. от Радослава Янкова Мавродиева 

за отпускане на дърва за огрев: 

 

Гласували общо 5 общински съветници 

       5 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се”  Приема се. 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, Общински съвет – Априлци  

 

РЕШИ: 

 

 Да бъдат отпуснати 5 м3 дърва за огрев на Радостина Янкова Мавродиева. 

 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 

Предложение ДП-232/16.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1046/13.08.2021г. от Михо Мичев Пандуков за 

отпускане на иглолистен строителен материал за възстановяване на изгорели 

стопански постройки 

 

 М. Колев: Заповядайте, г-н Кукенски. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е Заявление с вх. №1046/13.08.2021г. от Михо Мичев Пандуков за 

отпускане на иглолистен строителен материал за възстановяване на изгорели стопански 

постройки. Бяхме отпуснали на лицето финансова помощ. Сега желае да му помогнем с 

материал. 

 

 М. Колев: Няма ли някакви критерии за тези помощи? Принципно говоря, ако се 

окаже например, че даден човек има 20 дка гора и в същото време иска общината да му 

отпусне 5 кубика. 

 

 П. Колева: Трябва да попълни декларация, че не притежава това, което иска. 

 

 С. Нунев: В правилника са записани следните критерии: 

 

 1. Да не са регистрирани и да не регистрират дейност по Търговския закон.  

 2. Да имат постоянен и настоящ адрес на територията на Община Априлци. 

  3. Да не са получавали и да не получават помощ на същото основание от друг 

орган или институция.  

 4. Да не притежават недвижимо или движимо имущество, от което да получават 

доходи.  

 5. Да не са продавали движимо или недвижимо имущество за срок от 2 /две/ 

години преди подаване на заявление за отпускане на помощ.  
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 6. Да не са сключвали договор за предоставяне на собственост срещу 

задължение за издръжка и гледане, наем.  

 7. Да не са прехвърляли жилищен или вилен имот и /или/ идеални части от тях 

срещу заплащане през последните 5 /пет/ години.  

 8. Да нямат вземания, влогове и ценни книжа, чиято обща стойност за това лице 

надхвърля 1000 /хиляда/ лева.  

 9. Безработните лица в трудоспособна възраст да са регистрирани в Дирекция 

„Бюро по труда” и да не са отказвали предложената им работа.  

 10. Да нямат непогасени финансови задължения към Община Априлци.  

 11. Да не са постъпили за планово лечение. 

 

 П. Павлов:  Ако гледаме тези критерии, предполага се, че човекът има 1000 лв., 

значи не трябва да му отпускаме пари. Нека гледаме нашите права, можем ли да му 

отпуснем тези 5 кубика или не. 

 

 П. Колева: Наредбата си има критерии, които ние сме ги създали и искаме да ги 

спазваме. Има обаче едно уточнение в наредбата „и по решение на Общински съвет”. 

Така че нека той да си попълни декларацията, а ние вече ще решим дали да му ги 

отпуснем или не.   

 

 М. Колев: Имате ли други изказвания? Няма. В режим на гласуване сме, 

Предложение ДП-232/16.08.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1046/13.08.2021г. от Михо Мичев Пандуков за 

отпускане на иглолистен строителен материал за възстановяване на изгорели стопански 

постройки: 

 

Гласували общо 5 общински съветници 

5 „за” 

        0    „против”  

                                                                                   0   „въздържали се”  Приема се. 

 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, Общински съвет – Априлци  

 

РЕШИ: 

 

 

 Да бъдат отпуснати 5 м3 иглолистен строителен материал на Михо Мичев 

Пандуков. 

 

М. Колев: Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието.  

 

Председател  

Младен Колев 

 

Протокол 

Красимира Коева 


